
Бошко Томић 

1. Питање постављено Министарству финансија и трезора БиХ – „С обзиром да 

велики број старих девизних штедиша код Љубљанске банке потражује знатан 

износ средстава, моје питање је - Шта је Министарство учинило до сада и шта 

планира урадити како би се грађанима БиХ вратио њихов зарађени новац?“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „С обзиром да је изречена пресуда 

Суда у Стразбуру у предмету Бранимир Ђокић против Федерације БиХ, постављам 

питање - Када је планирано враћање војних станова или финансијска надокнада 

грађанима из Републике Српске који су били носиоци станарског права до 1992. 

године или су их већ раније откупили?“ 

 


